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PREDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa I l. sjednice Gradskog vijeda odrZane,
daru 28.02.2023 . godine, dostavljaju se.

Na osnovu dlana 167 . stav 1. i dlana 171 a. stav l. Poslovnika o radu Gradskog
vijeia Zavrdovif - novi predi56eni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122), u
prilogu akta dostavljamo vijeinidka pitanja i Inicijative postavljene na I 1. sjednici Gradskog
vijeda odrZanoj, dana 28.02.2023. godine:

- Inicijativa vijednika Hakija BoSnjakovi6, - Incijativa za dono5enje Izmijena i dopuna

Odluke o utvrdivanjunazivaulica, trgova, mostova i drugih gradevina.

Inicijativa vije6nika Demira BuljubaSid, - Inicijativa za izradu izmjena i dopuna

Prostornog plana grada Zavidovili za period 2016 -2036. godina.

Inicijativa vijednika Amera Avdidevi6, - Inicijativa za dono5enje odluke o ostvarivanju
prava svakog prijavljenog kandidata na volontiranje o organu uprave Grada Zavidovrci.

- Inicijativa vijednika Samira Skeji6, - Inicijativa promjena Poslovnika Gradskog vijeda
radi formulisanja obaveze po5tivanja zakonskih rokova pri isplati naknada vijednicima.

Inicijativa vijednika Samira Skeji6, - Inicijativa da se razmotri izdavajanje jednog dijela
novca iz gradskog budZeta radi zamjene stolarije na terenskim ambulantama.

Vijeinidko pitanje vijeinika Hakije BoSnjakovid -

Vijeinidko pitanje vije6nika Fehima Tuzh(, -
Vijednidka pitanja vijednika Admira Fojnica-
Vije6nidko pitanje vijeinika Armin Imamovid -
Vijednidko pitanje vije6nika Hamdo DZinid -
Vijednidko pitanje vije6nika Demira Buljuba5id -

Vije6nidka pitanja vije6nika Zahid Avdidevid -
Vije6nidka pitanja vije6nika Amera Avdidevid -
Vijednidka pitanja vijeinika Samira Skejii -

U prilogu akta dostavljam Vam vije6nidka pitanja i Inicijative postavljena na I 1.

sj ednici Gradskog vije6a odrZane, dana 28.02.2023 . godine.

Odgovore na postavljena vije6nidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti

predsjedavajuioj Gradskog vijeda radi uvr5tavanja u dnevni red naredne sjednice Gradskog

vije6a.
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S po5tovanjem.

PRILOG: Vije6nidka pitanja
28.02.2023. godine

DOSTAVLJENO:
l. Naslovu,
2. U spis
3. ala

vijeda odrZane, dana

REDSJEDAVAJUCI
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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIEKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE

Broj : 0 I -04-55 1/23-AP-8
Datum: 02.03.2023. godine

VIJECNIdKA PITANJA I INICIJATIVE

sa 11. sjednice Gradskog vijeda Zavidovifl odrZane 28.02.2023. godine

VIJECNIdKA INICIJATIVA I PITANJE VIJECNIKA BOSNJAKOVIC HAKIJA:

Hakiia Bolniakovid:

Predmet: Incijativa za dono5enje Izmijena i dopuna Odluke o utvrdivanju naziva ulica, trgova,
mostova i drugih gradevina

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opdinskog vijeda Zavidovrci, podnosimo
inicijativu za dono5enje Izmijena i dopuna Odluke o utvrdivanjunaziva ulica, trgova, mostova
i drugih gradevina.

PredlaZemo da se u postojeieoj Odluci, kojom su utvrdeni nazivi ulica, trgova, mostova
i drugih gradevina, izmijeni dio koji se odnosi na postojeiu ulicu ,,Gazi Husrev - begova", tako
da dio te ulice od raskr5da sa Ulicom ,,dr.Pinkasa Bandta", preko raskrSia sa Ulicom ,,Alije
Izetbegovidd", pd do raskr5da sa Ulicom ,,Mehmed PaSe Sokolovi6a", nosi novi naziv: Ulica
,,1.MART".

ObrazloZenje:
VaZeiom Odlukom o utvrdivanju naziva ulica, trgova, mostova i drugih gradevina,

propisano je da Ulica ,,GAZI HUSREV-BEGOVA" (bivSa ,,Petra Dokica") (634m) podinje od
raskrsnice sa Ulicom ,,dr.Pinkasa Bandta" pruLa se preko raskr5ia sa Ulicama ,,Alije
Izetbegovi6a", ,,Mehmed PaSe Sokoloviia" i ,,IDi ASIM eAirAnZtC" i nastavlja iznad
fudbalskog stadiona,,Krivaja" i zavr5ava kod granidnih stubova br.4 i 5.

Odredene ulice u naSem gradu, nose nazive znadajnih datuma iz na5e pro5losti, ali
nijedna ulica ne nosi naziv l. Mart Dananezavisnosti Bosne i Hercegovine. DuZnost nam je da
za budude generacije oduvamo spomen na ovaj datum, kad je odrLan referendum za
nezavisnost naSe zemlje.

Smatramo da bi adekvatno zna(,aju l.Marta - Dana nezavisnosti Bosne i Hercegovine,
bilo nazivanje dijela Ulice ,,Gazi Husrev - begova" koji se nalazi u strogom centru naSeg

grada, a ostatokom postojeie Ulice ,,Gazi Husrev - begova", u kojem bi ostala Gradska
dLamija, JU,,Dom zdravlja" Zavtdovi(i itd., ne bi bilo umanjen zna(,aj dat historijskoj lidnosti
Gazi Husrev-bega.

Predmet: Vijecnidko pitanje,

Opiinsko vije6e Zavrdovili,29.03.2013. godine, razmatraloje i usvojilo Informaciju o
uslovima reahzacrje izgradnje gradskog groblja na lokalitetu ,,Ekonomija - Batvice". U
pomenutoj Informaciji, zakljudnim razmatranjima kazano je da za realizaciju projekta gradskog
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groblja na lokalitetu ,,Ekonomija - Batvi ce" Zavidoviii treba obezbijediti sredstva u BudZetu.da je mogu6e fazno rjesavanje projekta i sa imovinsko pravnog aspekta i sa aspektafinansiranja, te da je pte zapodinjanja bilo kakvih aktivnosti potrebno uraditi kvalitetnuprocjenu nekretnina za koje t. .og,, rijesiti imovinsko pravni odnosi i procjenu iznosasredstava za rjeSavanje istih.
Proslo je l0 godina - ni procjene, ni sredstav a, ni realizacije pomenutog projekta.Stanje gradskog mezarja,,Flos", takvo je da vrlo brzo n.t.iiti -11sta zanove ukope.Problem je odigledan i nije se javio preko noii.
Je li u proteklim godinama iitaueinjeno po pitanju realizacijeprojekta gradskog grobljana lokalitetu 

"Ekonomija - Batvice"? Da li se mozia odustaro od tog projekta? postoji li nekoalternativno rj e5enj e ?

VIJECNIdKO PITANJE VIJECNIKA TUZLICFEHIM:

Fehim Tuzli6:

Predmet: Vije6nidko pitanje,

PoStovani,
Dana 20'02'2023' godine obratio tu3 ::. SluZbi za upravu, lokalni razvoj, infrastrukturu imedunarodnu saradnju Grada Zavid,ovili kao i c.uirto- pravobranilastvu a vezano zanelegalne gradevinske radova na parceli k.d,. 12g2i2, r..olzuuiaovi6i.

"Tr31::il,,jffi,{:H: :t\|ff: 
oago'o' po navedenom pitanju pa iahtijevam da mi se sto prije

VIJECNIdKA PITANJA VIJEdNIKA FOJNICA ADMIR:

Admir Foinica:

Predmet: Vijeinidko pitanje,

PoStovani/a,
na osnovu dlanova 8' i 87' Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavid,ovici, kao vije6nikGradskog vijeia postavljam nekoriko pitanla iz oblasti civirne zastite.

ObrazloZenje:

Prema dostupnim informacijama Grad zavidovilije bio ukljuden u realizaclfu medunarodnihprojekata iz oblasti zastite i spasavanja. S obzirom na losu saradnju, posljedica je da

;lffJ*: fi:::;!Ti i:r:;;;;ia 
zastite i spasavanja od prirodnih i drugih nesreia Grada

ilR:I 
je osigurano funkcionisanje operativnog centra civilne zaStite, da li sistem funkcioniSe

3) sta je uradio stab civirne zastite nakon poprava 2or4.godine?

i].?*i:;,r1""T::lrrlan 
zastite i 

'pus"'*:a od pri.oJ,jh'n".."eu i da li se redovno provode

Jlj#;" 
provode redovne obuke grad'anai evakuacije skolske djece u osnovnim i srednjim
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6) Zaito nakon poplava nismo kao Grad dobili veiu podrSku UNDP-a dok su druge jedinice

lokalne samouprave sa manje Stete osigurali vece investicije?

VIJECNIdKO PITANJE VIJECNIKA IMAMOVIC ARMIN:

Armin Imamovi6:

Predmet: Vije6nidko pitanje,

U skladu sa odredbama Poslovnika o radu Gradskog vijeca upuiujem vijednidko pitanje.
SluZbi za druStvene djelatnosti Grada Zavrdovici a koje glasi:

Na osnovu pismenih (edno takvo pismo prilaZem uz pitanje) i usmenih prituZbi koje sam kao
vijeinih dobio od stanovnika MZ Rujnica, a koje se odnosi na rad MZ ,,tz prituZbe da se

financijski izvje5taji predjau bez savjeta samoinicijativno bez izvje5taja o ulazu i izlazv novca
da see ne odrZavaju sastanci te da jedan dovjek odluduje o svim aktivnostima ili ne
aktivnostima.
TraLim od navedene sluZbe izvjeStaj o radu i financijskom poslovanju MZ Rujnica sa

zapisnicima o odrZanim sastancima savjeta, tadkama dnevnog reda i odlukama koje se odnose
na 2020, 2021 i 2022. god.

PRILOG: Pismo upudeno od dlanova savjeta MZ Rujnica iz Mednika, koje glasi:

RAD MZ ILI TAENIJE O NE RADU MZ RUJNICA.

Po5tovani gradski vijednici Zelja a i duZnost nam je da vam se ovim putem obratimo i da vas
informiSemo o radu jedne MZ Rujnica.

Mi dlanovi savjeta MZ Rujnica iz mjesta Mednik koji obuhvata teritorijalno 1 treiinu Rujnice i
I detvrtinu po broju stanovnika MZ Rujnica, i koje ima svoja 2 (lana savjeta uMZ Rujnica.

Na delu savjeta MZ Rujnica to jest predsjednik Savjeta MZ je Haris HodZi6.
Laborirat iemo vam rad savjeta samo unazad 2 godin€, p& vi sami procijenite jel ovo rad MZ
ili presj ednikova samovolj a.

U 2027 se ni5ta nije zna(ajno odvojilo do Avgusta kada je napravljen plan obiljeZavanja
oslobodenju Blizne koji se isti plan nije odradio do kraja.
Npr. IzvjeStaja nije bilo o rzlazu i ulazu novca to jest o prihodima i rashodima.
Zavrlni finansijski izvje5taj u 2021. g. MoZda je upuien u gradsku sluZbu samoinicijativno od
PredsjednikaahbezznanJa savjeta MZni kakav je ili jel uopie upuien.

Februar pokuSaj da se sastane savjet bez uspjeSno nema kvoruma.

Septembar saziva se sastanak savjeta razlog je Sto je Gradonadelnik uplatio sredstva za

obilj eZavanj e oslobodenj a Blizne boradkoj organi zacij i a ne MZ Ruj nica.

Na ovom sastanku dogovorene su daljnje aktivnosti oko obiljeZavanja i to je to.
Opet nema nikakvog izvje5taja ni o rashod ni o prihodu poput naplate placarine i svega drugog
itd...
Za 2022. g. je li podneSen finansijski izvje5taj prema gradskoj sluZbi ili bilo koji izvje5taj to
dlanovi savjeta ne znaju niSta o tome.
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Ako i jest to nije izvjeStaj savjeta MZ Rujnica nego samo inicijativni od Harisa HodLir,x-.

I to je to o radu MZ Rujnica.
A o informisanju dlanova Savjeta to mi ne posjedujemo o bilo kojoj informaciji koja dodeMZ.

Nadamo se da ie vam ovo biti od korisnog zna(ajakako rade ili kako radiMZRujnica.

Hvala
ilanovi savjeta MZ Rujnica iz Mednika.

VIJECNIdKO PITANJE VIJECNIKA NZNTC HAMDO:

Hamdo DZinid:

Predmet: Vijeinidko pitanj e,

Na osnovu dlanova 8' i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovici. kao vijeinikGradskog vijeia zavid'ov.iti-postavljam 
Iryi-r,-.k" pit-*j; 

Igie se tide potrebe informisanja orearizaciji usvojenog zakljudka ur. oi-z:-t 7g3r2r ,ilo.ol.zo2l. godine

Obr azloZenje vij eini dko g pitanj a :

Na 7' sjednici opiinskog vijeia zavid,ovi6, odrzanoj 30.07.202L godine usvojena jeinicijativa Kluba vijeinika sDi'-a za izradu piunu aoro!.n;a odluke o-uwroirunju Javnoginteresa i rekonstrukcije putne komunikac ije uMzyozu6a.
Tokom Augusta 2022. godir" izvrseno je asfaltira nje 470m od planiranih 1000 m.

Direktno pitanje:

Od gradonadelnika i nadleZne
usvojenih zakljudkom?

sluZbe traLim odgovor na pitanje kada se pranira nastavak radova

Od nadleZnih zahtijevam jasan odgovor u pisanoj formi.
Pitanj e postavljam gradonadelniku"i nadreZnoj gradskoj sluZbi.
S poStovanjem,

VIJECNIdKA INICIJATIVA I PITANJE VIJECNIKA BULJUBASIC DEMIR:
Demir Buliubalid:

Predmet: Vij e6nidka iniciij ativa,

;;il}t#i!,j}l'# za izradu izmjenai dopuna Prostomog prana grada Zavid,oviii za period

PoStovani,
obraiam vam se sa inicijativ om za izradu izmj3nai dopuna prostomog prana grada zavidoviciza period 2016-2036' godina u kojem bi se.trJao 

"J.siri;;"blemi lokacije gruo.kih groblja teobuhvat Urbanistidkog plana (grajske zone; urbanog dijela grada.Time bi se stekli uslovi za izr{dunouog Urbanistidki;rhr"

orij. 
llll"^y.:, ur i ca sarvft-ue ga Basagi 6a broj e, 7 2220 Z av idov i(,iTelefon: 0321206-780 info' fax: o:zlzoo-]bq'"**l"rr"i"r,i'", o",erad..zavidovici(ozavidovici.ba. opzdici@bih.net.ba.



Predmet: Vij ecnidko pitanje,

U skladu sa Regulacionim planom Centar 2 iz 2008. godine na lokaciji raskrsnice u ul.

Rocandelle i Sarajevska ulica pa do zgrade Gimnazije, preko potoka k.6. 1700/1 planirana je
rzgradnja ceste. Interesuje me da li je pokrenuta procedura za realizaciju izgradnje, ako ne, da li
postoji mogu6nost da se oslobodi uzurpirana teritorija te da se izgradi privremena pjeSaka staza

koja bi omogudila stanovnicima i udenicima lak5i pristup do Skole.

VIJECNIEKO PITANJE VIJECNIKA AVDI'EV IC Z AId.ID Z

Zahid Avdiievid:

Predmet: Vije6nidko pitanje,

Gospodine Gradonadelnide sa pomocnicima, radno presjedni5tvo, kolegice, kolege vileinici,
gradani Opdine Zavidovici sve vas srdadno selamim i pozdravljam. Ja imam jedno vrlo kratko
pitanje bit ie upudeno nadleZnoj sluZbi, odnosno Gradonadelniku i bit ie dovoljan usmeni
odgovor, a tide se prema informacijama koje sam uspio da dobijem u posljednjih mjesec dana
Sto se tide Kantonalnog Ministarstva direkcije za ceste, postoje indicije da bi se moglo krenuti
u realizaciju projekta izgradnje trotoara na sad vei putu kako je izvr5ena kategorizacija prema
osnovnoj Skoli Kovadi, vei znamo kolika opasnost tu u zadnjih evo par godina imali smo skoro
dak i smrtnih sludajeva Sto se tide udenika, a ujedno 6u iskoristit priliku da upitam evo i za
postojeii most na detvrtom koji je ve6 u katastrofalnom stanju mislim da bi on ve6 trebao da
postane nacionalni spomenik, odnosno starina. Jednostavno da uradimo jedan novi most da li
se barata takvim informacijama Sto se tide sluZbe ili evo Gradonadelnika. Zahvaljujem.

VIJECNIdKA INICIJATIVA I PITANJA VIJECNIKA AVDIdEVIC AMER:

Amer Avdiievid:

Predmet: Inicijativa za dono5enje odluke o ostvarivanju prava svakog prijavljenog kandidata
na volontiranje o organu uprave Grada Zavidovici

DosadaSnja praksa bila je da odredeni broj kandidata koji se pojave za volontiranje bude
primljen, dok ostali kandidati dekaju svoju priliku. Praksa je pokazala da je i ovaj din na5eg
Grada prema studentima koji zavr5e Skolovanje od velike vaZnosti, jer im stvara priliku za
strudno osposobljavanje i sticanje potrebnog iskustva u struci za dalja zapoSljenja.

Odluka treba obezbijediti planiranje ve6eg iznosa sredstava u narednim prijedlozimabtdLeta, a
ove godine iskoristiti sva raspoloZiva sredstya za ovu svrhu. Smatram da ima sasvim dovoljno
mjesta u svim sluZbama za volontere koji ie svojim radom pomoii sluZbama u izvrSavanju
njihovih zadataka, a u sludaju pretrpanosti moZe se Gradska uprava rasteretiti, tako Sto 6e dio
volontera raditi odredene poslove u mjesnim zajednicama, koje posjeduju potrebne uslove
(voda, struja, grijanje, internet i sl.), te im se posebno nadoknaditi troSkovi prijevoza do
sjediSta odredene mjesne zajednice.

Kao Sto sam ranije spomenuo, iskoristiti sva raspoloZiva sredstva ovog budZeta, a iduie godine
planirati nova sredstva u uve6anom iznosu za ove potrebe.

Predmet: Vijeinidko pitanje,
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Da li su poduzete ikakve aktivnosti na saniranju vertikalne svjetlosne signalizacije na
pje5adkim prijelazima u ul. dr. Pinkasa Bandta, pjeSadki prelaz kod mosta Duga, te u ul.
Zlatnlh ljiljana, pje5adki prelaz kod apoteke D-farm?

ObrazloLenje:
Ranije sam podnosio inicijativu vezano za oyu problematiku, medutim i dan danas nije rijeSen
problem, najve6e probleme nedostatak ove signalizacije pravi u vedernjim satima, posebno
loSim vremenskim uslovima zbog te5ke vidljivosti pjeSaka?

Predmet: Vijeinidko pitanj e,

Opet upu6eno Sturdnoj sluZbi Gradskog vijeca, da li na ovoj sjednici su ispo5tovani
poslovnidki propisi, da li imamo obezbijedeno emitiranje ove sjednice video prijenosom?

VIJEENIdKA INICIJATIVE I PITANJA VIJEdNIKA SKEJIC SAMIR:

Samir Skeii6:

Predmet: Inicijativa promjena Poslovnika Gradskog vijeia radi formulisanj a obaveze
po5tivanja zakonskih rokova pri isplati naknada vijeinicima

Obrazlolenje:

Obrizom da Poslovnik o radu Gradskog vije6a ne tretira izridito vremenske rokove za ovn
obavezu predloZio bih izmjenu Poslovnika u smislu preciznog vremenskog roka u kojem se
finansijska obaveza prema vijeinicima trebaju zavr$iti tako da u tekstu Poslovniki bude
uvrSten dio ,,da se finansijske obaveze prema vije6nicima izmiruju najkasnije do posljednjeg
dana u mjesecu koji slijedi nakon sjednice Vijeia,,.

Predmet: Inicijativa da se razmotri rzdavajanje jednog dijela novca iz gradskog budZeta radi
zamjene stolarije na terenskim ambulantama

ObrazloZenje:

Svjesni ukupnih socioekonomskih okolnosti u naSem Gradu zamolidu Vas da razmotrite
inicijativu usmjerenu na rje5avanje problema neadekvatnog zagrijvanja terenskih ambulanti
porodidne medicine.
Naime, infrastruktura ulaganja u zdravstvo na lokalnom nivou su neadekvatna, nedvoljna i
neravnomijerno distribuirana i u konadnici ishodovala su nepotrebne gubitke po osnovi grijanja
i utroSka elektridne energije.
Zamolio bih kolege vijednike da pri razmatranjt navedene inicijative imaju u vidu da ulaganja
nisu drastidna a osiguraie neophodan toplotni ambijent za neometan rad zdravstvinim
radnicima i prijatan boravak pacijentima. Aproksimativnom procjenom broja ambulanti koje bi
se prioritetno zbrinule mislim da je iznos od 20 000 KM dovoljan za nabaiku pvc stolarije na
onom dijelu ambulantnog prostora koji je prioritetan ,u ruru.i;r. Projekat zbrinjavanj a bi za
podetak obuhvatio detiri najve6e ambulante porodidne medinicel. yoruZu, Hajderovi6i, kovadi,
Dolina i to sa ravnopravnim udjelom novca pri svakoj ambulanti.
Realizacija predmetne inicijative iziskuje finansijska sredstva koja treba izdvojiti iz budZeta
Grada. Inicijativu podnosim u skladu sa dlanom 109. poslovnika
Predmet: Vijeinidko pitanje,

8
Grad Zavidovici, Ulica Safvet-bega Basagiia broj 9,72220 zavidoviti

Telefon: 032/206'780 info,fax: 032/206-T06,ww.zavirlovici.ba,srad..zavidovicirozavrdovici.ba.opzdicitdbllt.nerba,



Obzirom da su vijeinici u aktuelnom mandatu podnijeli znatajan broj inicijativa a da odreden
broj istih nije uvr5ten u dnevni red sjednica Vijeca zamolio bih nadleZnu sluZbu da nam dostavi
pregledan izvje5taj o inicijativama koje nisu uvr5tene na dnevni red uz potpuno obrazloZenje
za5to ne zadovoljavaju kriterije za uvr5tavanje?

Predmet: Vijeinidko pitanje,

Zaito se u programu rada Gradskog vijeia za 2023.
izvje5taji o radu i poslovanju javnih ustanova?

godinu pod tadkom 43. Objedinjeni

Predmet: Vijednidko pitanj e,

Zamoho bih nadleZnu sluZbu Grada da nam periodidno pripremi kratak izvjeStaj o stanju
budZeta budu6i je raspoloZivi novac dinamidna kategorija koja se znalajno mijenja i na nivou
mjeseca. Ako je mogude da nam u okviru izvjeStaja kratko prikaLe prihodovnu i rashodovnu
stranu izmedu dva periodidna izvjeStaja?

Predsiedavaiudi Semsudin Skeii6: Ukoliko nema vi5e pitanja prelazimo na usmene
odgovore.
Odeovor Gradonaielnik: Za vedinu ovde postavljenih pitanja mogao bi dati odgovore ali
obzirom da su podnositelji vijednidkih pitanja i inicijativa traZili da se odgovor dostavi u strogo
pisanoj formi te 6u se samo znadi na odreden referirati. Dakle, kada je upitanju posljednji
vije6nik dini mi se Amer Avdidevi6 pitanje signalizacije kao Sto vam je poznato navedeni putni
pravac koji je istovremeno i ulica, ul. Zlatnih ljiljana, dr. Pinkasa Bandta nije viSe u na5oj
nadleZnosti tako da jednostavno imam tu, ne da imamo problem nego jednostavno imamo
zakonsku nemogu6nost da bilo Sta tu radimo obzirom da je to u iskljudivoj nadleZnosti Cesta
Federacije. Tako da mi moZemo i evo vama zainformaciju imali smo pisanu korespodenciju s

njima, nekoliko puta i posljedanja je prije par dana da uprilidimo sastanak, obzirom da
izmjenama upravitelja cesta sada imamo i problem zakonske prirode u smislu gradnje, gradenja
objekata zato Sto postoje noffne gradenja, blizine gradenja pri lokalnim putevima, regionalnim,
magistralnim putevima, tako da sad jednostavno ne smijemo izdavati ni gradevinske dozvole
mi vi5e obzirom na tu udaljenost izmijenjeni, dakle strukturu i nadleZnost. Tako da
jednostavno i ovo moZemo njima da proslijedimoi pitanje kada ce biti i na koji nadin ie biti
rijeSeno i pitanje je na mjestu, a odgovor vidjet iemo, ono Sto svakako znam da u neposrednim
kontaktima s njima, naslonit 6u se i na ovo pitanje drugog Avdideviia vijeinika. Jeste da
planiraju izgradnju i Zeljeznog mosta, odnosno zamjene mosta na detvrtom kilometru, da
planiraju izgradnju trotoara u bar tim dijelovima gdje jest Osnovna Skola Kovadi, kao i trotoara
kad je upitanju Yozu(,a i presvladenje asfaltnog kolovoza ah od granice Banoviia prema
Zavidovrdima jer to dini mi se nije nikad ni mijenjano. Dakle oni imaju odredene stvari, imaju
odredene prioritete, a svakako evo odekujemo i sastanak s njima ovde da dodu i njihove
Komisije koje rade naizdavanju saglasnosti kada je upitanju gradenje, tako da jednostavno evo
imat 6emo puno vi5e informacija o tome. Sto se tide ovih drugih dakle pitanja i urbanizacije od
Demira i cesta prema Gimnaziji to 6emo svakako viditi sa sluZbom za ekonomski razvoj, sa
naSom sluZbom zakatastar, dakle zaurbanizam, da jednostavno vidimo Sta je, kako je, Sta tu
moZemo uraditi naravno uvaZavajuli dinjenicu da nemamo novdanih sredstava za bilo kakva
ulaganja, imamo ono Sto je vijeie usvojilo i evo vidjet 6emo shodno raspoloZivim sredstvima,
shodno prioritetima tako 6emo i graditi, za sada ovo je bilo tih nekih pitanja koja ste postavili
koja moZemo dati odgovor, a ona dobit 6ete u pisanoj formi i nadam se da 6ete biti zadovoljni.
Predsiedavaiudi Semsudin Skeiid: Zahvaljujem, pitam vije6nike na dija su se pitanja odnosili
odgovori da li su zadovoljni sa odgovrima, gospodin Avdidevi6 Amer?
Viiednik Amer Avditevid: Zadov oljan.
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Predsiedavaiudi Semsudin Skeiid: Gospodin Avdidevic Zahid?

Skeii6: TraLite li pismene odgovore?
Viiednik Zahid Avdiievid: Ne, nema potrebe.
Viiednik Amer Avdiievid: Ne.

-

Predsiedavaiudi Semsudin Skeiid: Prelazimo na odgovore na vijednidka pitanja postavljenja
na 9. sjednici Gradskog vije6a Zavidovil| odrZane 17.01.2023. godine, da li ste zadovoljni
odgovorima Haris HodZit,, pitanje 1,2,3,4 i dopuna l.?

i Nisam, ni jednim.
iid: Gospodin Imamovic?

Viiednik Armin Imamovi6: Jesam, ali bi akcentirao. Samo da vijeinicima od 2020 kalem
53.000 je pla6eno i joS nisu zavr5eni svi procesi po pitanju napu5tenih pasa. Hvala vam a mi
smo davali 35.000.
Predsiedavaiudi Semsudin Skeii6: Gospodin Fehrid Semso? Odsutan. Gospodin Samir
Skejii?

Vij ednik Avdidevii Zahid?
Viiednik Zahid Avdiievid: Zadovol ian.

-

Predsiedavaiudi Semsudin Skeii6: Vije6nik Amer Avdidevic?
Viiednik Amer Avdiievid: Neke jesam. neke nisam.

-

Predsiedavaiu6i Semsudin Skeii6: 1,2,3, i dopuna 2.
Viiednik Amer Avdiievid: Evo prvo vijeinidko pitanje bilo vezano za realizacrju Zakljudka
Inicijativa koja je bila za postavljanje jarbola, odgovoreno mi je u skladu sa iaspolozivim
sredstvima 2022. godine vodite ie su aktivnosti na postavljanju jarbola i zastava na spomeniku
Lrtvama faSizma 1942.- 1945. molim dami se dostavi odgovor za jarbole o kojim se govori
Inicijativa, sasvim druga lokacija, sasvim drugi projekat, nisam dakle zadovoljan to je
dopunsko. Drugo jeste bilo vezano za pse lutalice dobio sam detaljan odgovor dopunsko je Sta
smo uradili povodom toga da rijeSimo taj problem, koliko se sjedam u budZetu nisu ni malo
uve6ana sredstva tamo je ugovor prekinut 6,7 mjesec , ja razumijem da nema ni sredstav a za taj
azil, ali mi i dalje imamo pse ovdje na ulici, imamo ogroman problem i bojim se da iemo biti u
jo5 ve6em problemu ako se desi kakva nezgodato je to.

ijeinik Admir Fojnica dopunsko pitanje l.

z Zadovoljan.
ava

odrZana, dana
Ramiz?
v

31.01.2023. godine, da li ste zadovoljni sa odgovorima, gospodin Latifovii

ovoljan.
in Skeiid: Gospodin Skeji6 Samir?

Haris HodZi6?

rsudin Skeiid: Igor SimSid?

i Zadovoljan.
Gospodin Refik Catifl

ZAPISNIK SAEINILA

/1,^
Karanovi6 Elma

OVJERAVA SEKRETAR
GRADSKOG VIJECA

l0
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Skeiid: Zadovoljan.

P

Nisam.
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GRADSKO VIJECE
- ri/r predsjedavajudeg GV-a -

ZAVIDOVIEI

i

PREDMET: Inicijativa za dono5enje Izmijena i dopuna Odluke o utvrdivanjunazivaulica,
trgova, mostova i drugih gradevina

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vije6a Zavidovicl podnosimo

inicijativu za dono5enje Izmijena i dopuna Odluke o utvrdivanj u naziva ulica, trgova, mostova

i drugih gradevina.
PredlaZemo da se u postoje6oj Odluci, kojom su utvrdeni nazivi ulica, trgova, mostova

i drugih gradevina, izmijeni dio koji se odnosi na postojedu ulicu <<GAZI HUSREV-
BEGOVA), tako da dio te ulice od raskr5ia sa Ulicom <dr.Pinkasa Bandta>, preko raskr5ia sa

Ulicom <Alije lzetbegoviia)), pa do raskr56a sa Ulicom <Mehmed PaSe Sokolovi6a>, nosi

novi naziv: Ulica (1. MART).
Ostatak postojeie Ulice <<GAZI HUSREV-BEGOVA)), po predloZenoj izmjeni i

dopuni zadrLava postojedi naziv, tako da bi Ulica <GAZI HUSREV-BEGOVA)> bila od

raskrs6a sa Ulicom <Mehmed PaSe Sokoloviia>, preko raskr5da sa Ulicom (IDe ASIM
iaUnZfC> i nastavlj aiznad fudbalskog stadiona <Krivaja> i zavrlava kod granidnih stubova

br.4. i 5.;

Obrazloil,enje

VaZe(om Odlukom o utvrdivanju naziva ulica, trgova, mostova i drugih gradevina,

propisano je da Ulica <<GAZI HUSREV-BEGOVA) (biv5a <Petra Dokiia>) (63a m) podinje

od raskrsnice sa Ulicom <dr.Pinkasa Bandta> pruilS se preko raskr5ia sa Ulicama <Alije
Izetbegovida>, <Mehmed PaSe Sokolovi6a) i (IDC ASIM eaUpZtC> i nastavlja rznad

fudbalskog stadiona <Krivaja> i zavriava kod granidnih stubova br. 4. i 5.

Odredene ulice u naSem gradu, nose nazive znadajnih datuma iz na5e pro5losti, ali

nijedna ulica ne nosi naziv l. Marta Dana nezavisnosti Bosne i Hercegovine. DuZnost nam je

da za budu6e generacije oduvamo spomen na ovaj datum, kad je odrLan referendum za

nezavisnost na5e zemlje.
Smatramo da bi adekv atno znadaju l.Marta - Dana nezavisnosti Bosne i Hercegovine,

bilq nazivanje dijela Ulice KGAZI HUSREV-BEGOVA) koji se nalazi u strogom centru

na5eg grada, a ostatkom postojede Ulice <<GAZI HUSREV-BEGOVA)), u kojem bi ostala

Gradska dLamija, JU ,,Dom zdravlja" Zavidovif itd., ne bi bio umanjen zna(,i1 dat

historij skoj lidnosti Gazi Husrev-bega.

Zavidoviii, 28.02.2023. godine

PREDSJEDNIK KLUBA VIJECNIKA

Bo5njakovi6 Hakija,
dipl. inZinjer medicinske radiologije

&+
\)



Bo5njakovi6 Hakija, dipl. iniinjer medicinske radiologije
vije6nik u Gradskom vije6u Zavidoviti
Ul. Gazi Husrev-begova b.b.
T222OZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE
- n/r predsjedavaju6e OV-a -

ZAVIDOVICI

PREDMET: Vije6nidko pitanje

Opdinsko vljede Zavidovi1,i,29.03.2013. godine, razmatralo je i usvojilo

Informaciju o uslovima realizacTje rzgradnie gradskog groblja na lokalitetu

,,Ekonomija-Batvice". U pomenutoj Informaciji, zakljudnim razmatranlima

kazano 1e da za realizaciju projekta gradskog groblja na lokalitetu ,,Ekonomija-
Batvicei, zavidovili treba obezbijediti sredstva u BudZetu, da je mogu6e fazno

rjesavanje projekta i sa imovinsko pravnog aspekta i sa aspekta finansiranja, te

da je prije zapodinjanja bilo kakvih aktivnosti potrebno uraditi kvalitetnu

procjenu nekretnina za koje se mogu rijeiiti imovinsko pravni odnosi i procjenu

iznosa sredstava za rje5avanje istih.
Pro5lo je 10 godina - ni procjene, ni sredstava, ni realizacije pomenutog

projekta.
Stanje gradskog mezarja,,Flos", takvo je da vrlo brzo nete biti mjesta za

nove ukope. Problem je odigledan i nije se javio preko no6i'

Je li u proteklim godinama i5ta udinjeno po pitanju realizacije projekta

gradskog groblja na lokalitetu ,,Ekonomija-Batvice"? Da li se moZda odustalo

od tog projekta? Postoji li neko altemativno rje5enje?

Zavidovili, 28.02.2023, godine

GRADSKI VIJECNIK

Boinjakovi6 Hakija,
dipl.



Gradski vije6nik u Gradskorn vije6u
Grada Zavidovi6i
Tuzlid Fehim
Donja Lovnica bb

Grad Zavidoviii
Gradsko vije6e

Predrnet: Vije6niiko pitanje

PoStovani,
D61na20.02.2023. god. obratio sam se SluZbi za upravu, lokalni razvoj, infrastrukturu i medunarodnu

saradnju Grada Zavidovi6i kao i Gradskom pravobranila5tvu a vezano za nelegalne gradevinske

radove na parceli K.e . 1D9212, K.O. Zavidovili.
Do danas niram dobio nikakav odgovor po navedenom pitanju pa zahtijevarn da mi se Sto prije

odgovori i to u pisanom obliku.

Zavidovi6i,
28.02.2023.



BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACUA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVIcI

G RADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

gdin. 5emsudin Skejii- predsjed avajuii

Predmet: Vijeiniako pitanje

Poitovan i/a,

na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii, kao viiednik Gradskog

vijeie postavljam nekoliko pitanja iz oblasti civilne laitite'

OBRAZLOZENJE:

prema dostupnim informacijama Grad Zavidoviii je bio ukljuden u realizaciju medunarodnih

projekata iz oblasti zaltite i spasavanja. s obzirom na loSu saradnju , posljedica je da koordinatori

izbjegavaju ukljudivanje Grada Zavidoviii u ovakve projekte,pa shodno tome imam nekoliko pitanja za

nad leine sluibe:

1)DalijedonesenProgramrazvojazaStiteispa5avanjaodprirodnihidrugihnesredaGrada

Zavidoviii za Period 2027-2025?

2) Da li je osigurano funkcionisanje operativnog centra civilne zaStite, da li sistem funkcioniSe i

ka ko?

a) Sta je uradio Stab civilne zaitite nakon poplava 2014 godine?

4) Da li je donesen plan za5tite i spaSavanja od prirodnih nesreia i da li se redovno provode

vjeibe i obuka ljudi?

5) Da li se provode redovne obuke gradana ievakuaciie ikolske diece u osnovnim isredniim

5kolama?

6)ZaStonakonpoplavanismokaoGraddobi|ive6upodrlkuUNDP-adoksudrugejedinice
lokalne samouprave sa man.ie ltete osigurali veie investicije?

ikuOV

Datum : 28.02.2023.god.

Fojnica Admir



ARMIN IMAMOVIC

GRADSKI VUECNIK

28.02 2023 GOD

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACUA BIH

GRAD ZAVIDOVICI

SLUZBA ZA DRUSWENE DJELATNOSTI

VUECNICKO PITAN.IE

U skladu sa odredbama Poslovnika o radu Gradskog viieca upucujem vi,iecnicko pitanje

sluzbi za drustvene djelatnosti 6rada zavidovici a koje glasi :

Na osnovu pismenih Uedno takvo pismo prilazem uz pitanje) i usmenih prituzbi koie sam kao

vijecnik dobio od stanovnika Mz Ruinica a koie se odnosi na rad Mz uz Prituzbe da se flpngijsk't-

ilrjggQjj-predaju bez savjeta samoinicijativno bez izv.iestaja o ulazu iizlazu novca da se ne

odrzavaju sastanci te da jedan covjek odlucuje o svim aktivnostima ili ne aktivnostima

trazim od navedene sluzbe izvjestaie o radu i financijskom poslovaniu MZ Rujnica sa zapisnicima

o odrzanim sastancima savreta, tackama dnevnog reda iodlukama koje se odnose na 2o2o,2021i

2022 god.



RAD MZ ILI TAENUE O NE RADU MZ RUJNICA.

Postovani gradski vijeinici zelja a i du:nost nam je da vam se ovim putem obratimo i da vas

informiiemo o radu jedne MZ Rujnica.

Mi ilanovi savjeta Mz Rujnica iz mjesta Mednik koji obuhvata teritori.ialno l tredinu Rujnice i 1

detvrtinu po broju stanovnika MZ Rujnica, ikoje ima svoja 2 dlana savjeta u MZ Rujnica'

Na aelu savjeta MZ Rujnica to iest predsjednik Savieta MZ je Haris Hodiii'

Laborirat ie mo vam rad sav.jeta samo u nazad 2 godine, pa vi sami procijenite Jel ovo rad MZ ili

presjednikova samovolja.

u 2021 se nilta nije znadajno odvijalo do Avgusta kada je napravljen plan o obiljeiavanju oslobadanju

Blizne koji se isti plan nije odradio do kraja

Npr. lzvieltaja nije bilo o izlazu i ulazu novca to jest o prihodima i rashodima'

Zavrsni finansijski izvieltaj za 2O2l g MoZda je upuien u gradsku sluibu samoinicijativno od

Predsjednlka ali bez znanja savjeta Mz ni kakav je ili Jel u opie upuien'

Februar pokuiai da se sastane savjet bez uspjeaan nema kvoruma'

SeptembarsazivasesastanaksavjetarazlogjeStojeGradonadelnikuplatiosretstvazaobiljeiavanje
oslobodenja Blizna boraakoj organizaciji a ne Mz Rujnici'

Na ovom sastanku dogovorene su daljnje aktivnosti oko obiljeiavanja i to je to'

opet nema nikakvog izv.ieitaja ni o rashod ni o prihodu poput naplate placarine isvega drugog itd'

za 2022 g. Jeli podne5ene finansiiski izvjesta.i prema gradskoj sluibi ili bilo koji izviestaj to dlanovi

savjeta ne znaju nista o tome.

Ako ijest to ni.ie izvjestaj sav.ieta MZ Rujnica ne8o samo inicijativni od Harisa Hodiiea'

I to je to o radu MZ Rujnica.

AoinformisanjuilanovaSavjetatomineposjedujemoobiloko.iojinformacljikojadodeuMz.

Nadamo se da 6e vam ovo biti od korisnog znaiaja kako rade ili kako radi Mz Rujnica

Hvala

elanovi savieta Mz Rujnica iz Mednika.



t}SDP
Socilaldentokralska partiia Bosne i Hercegovrne

Cor{xjan,qeuox parcKa naprrja bcr: tt e rt Xtlp ilet tl tl n i r c

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum : 28.02.2023.godine
BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVTDOVICI
n/r. gdin Semsudin Skejid, dipl. ing. maS,. predsjedavajudi Gradskog vijeda

(po ovla5tenju Gradskog vijeda broj:01-04-3088/22-AP-6 od 29.12.2022. god. )

Predmet: VIJECNIeKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8, i 87. poslovnika o radu Gradskog vijeca zavidoviii, kao vije6nik Gradskog vijeca Zavidoviti

postavljam vijeinidko pitanje koje se tide potrebe informisanja o realizaciji usvojenog zakljudka br. 0l-23-1783121 od

30.07 .2021.godine

ObrazloZenj e vj ednidkog Pitanja:

Na 7. Sjednici Opiinskog vijeia Zavidoviri, odrzanoj 30,07.2oz\.godine usvojena je inicijativa Kluba vijeinika SDP-

azaiziaduplanadono5enja odluke o utvrdivanju Javnog interesa i rekonstrukcije putne komunikacijeuMZ vozuia.

Tokom Augusta 2022.godine izvr5eno je asfaltiranje4T0m od planiranih 1000 m'

Direktno pitanje:

Od gradonadelnika i nadleZne sluZbe traiim
zakljudkom?

odgovor na pitanje kada se planira nastavak radova usvojenih

Od nadleZnih zahtijevam jasan odgovor u pisanoj formi'

Pitanje postavljam gradonadelniku i nadleZnoj gradskoj sluZbi'

S poStovanjem,

Op6inska

Sel<retarijat:

organizaciia SDP BiH Zavidovici

Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare oPiine")
72220 Tavidoviii
Bosna i Hercegovina

On urnxcxa oPraHh3aqrja

Tel: +387 (0) 32 879-040

Fax: +387 (0) 32 879-040

E-mail: sdpzdici@ bih.net.ba

CAtl Er,rX 3anu,qoeNhn

w-uw=s-cln.ha

f acebook.com/sd pbih

f acebook.com/sdpbi hzavidovici
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7a12OZAV!DOVICI BOSNA I HERCEGOVINA

o62l21t-399 FERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVIEI

Predmet: lnicijativa za izradu izmiena i dopuna Prostornog plana grada

Zavidovi6i za period 2016-2035. godina

Poitovani,

obraiam Vam se sa inicijativom za izradu izmjena i dopuna Prostornog plana grada Zavidoviii

za period 2016-2036. godina u kojem bi se trebao rijeSiti problemi lokacije gradskih groblja te

obuhvat Urbanistidkog plana ( gradske zone) urbanog dijela grada.

Time bi se stekli uslovi za izradu novog Urbanistiikog plana

9)r*,r- b



( sDA
Klub vije6nika Stranke

STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH PARTY OF DEMOCRATIC ACTION BIH

opctttsxt oDBoR zavtoovlCt UL.DR.PINKASA BANDTA B.B.

Tel/fax: + 387 32 878 970 e'mail: sdazav@bih.net.ba

demokrtaske akcije

GRADSKO VIJECE
- n/r predsjedavajudeg GV-a -

ZAVIDOVICI

PREDMET: Inicijativa za donoSenje odluke o ostvarivanju prava svakog prijavljenog

kandidata na volontiranje u organu uprave Grada Zavidovi6i

Dosada5nja praksa bila je da odredeni broj kandidata koji se prijave za volontiranje bude primljen,

dok ostali kandidati cekaju svoju priliku. Praksa je pokazala da je i ovaj din na5eg Grada prema

studentima koji zavr5e ikolovanje od velike vaZnosti, jer im stvara priliku za strudno osposobljavanje

i sticanje potrebnog iskustva u struci zadaljazapo5ljavanja.

Odluka treba obezbjediti planiranje veieg iznosa sredstava u narednim prijedlozimabudzeta, a ove

godine iskoristiti sva raspoloZiva sredstva za ovu svrhu. Smatram da ima sasvim dovoljno mjesta u

svim sluZbama za volontere koji 6e svojim radom pomo6i sluZbama u izvrSavanju njihovih zadataka,

a u sludaju pretrpanosti moze se Gradska uprava rasteretiti, tako sto ce dio volontera raditi odredene

poslove u mjesnim zajednicama, koje posjeduju potrebne uslove ( voda,struja, grijanje, internet i sl'),

te im se posebno nadoknaditi troskovi prijevoza do sjedista odredene mjesne zajednice-

Kao sto sam ranije spomenuo, iskoristiti sva raspoloZiva sredstva ovog budzeta, a iduce godine

planirati nova sredstva u uvecanom iznosu za ove potrebe'

Gradski

mr. Am

t



i11, slednica GV-a,

j. i.
PitanjezanadldinusluIbuGradazavidovica:

.. : ,.

1. Obzirom da su gradskl vi.lednici a aktuelriom manaaii, podnijeli znatajan broj inici.iativa a d. oir"A"n Uroi iiiih nije uvr5tavan u

dnevni red sjednica VUeCa zamolio bih nadlelnu sluibu da nam dostavi pregledan izvje5taj o inicijativama lole nisu uvritavane
nadnevnl reduzpotpuhoobrazlolenjetalto nezadovoljavajukriterijezauvrltavanje. ',

2. Zaltosu uprogramurada Gradskogvijelaza 2023.godinupodtadkom43.Objedinjeni izvjeltaji oraduiposlovanju javnih

ustanova. ... ,

3. Zamoliobihnadleinusluibu Grada dairimperiodidnopripremi kratakizvjestaj ostanlu budleti buduCije raspoloiivi novac

dlnamitnakategorijakojaseznaiajnoniiJenJainanivoumjeseca.Akolemogudedanamuokviruizv.iestaja kratko prikale

prihodovni i rashodovnu stranu izmedu dva perioditna izvjestaja. 
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Bosna i Hercegovina 
i

Federacija Bosne i Hercegovineil
Zenidko - dobojski kanton l,
Grad Zavidovi6i ,

Gradonadelnik grada Zavidovici ;

N/ R predsjedavajudi gradskog vijeea
28.02. 2023. godine i,

lr
in

..

INICIJATIVA

i. ', ,

Predmet : lnicijativa da stil'razmotpi izdvajanje jednog dijela novsa iz

budieta radi zamjene stolaiije na terenskim ambulantama

ObrazloZenje:

iIj
Svjesni ukupnih socioekonomskih ololnostiu naSem Gradu zamoliiu Vas da razfiotrite
inicijativu usmjerenu na rje5avanje tproblema neadekvatnog zagrijavanja terens$h ambulanti

porodidne medicine.
i

Naime, infrastrukturna ulaganja u zdravstvo na lokalnom nivou su neadekvatnai nedovoljna i

neravnomjerno distribuirana i u kohadnici ishodovala su nepotrebne gubitke popsnovigrijanja

i utroSka elektridne energije. i, . i
i

Zamolio bih kolege vijeinike da prirrazmatranju navedene inicijative imaju u vidu:da ulaganja

nisu drastidna a osigurace neophodan toplotni ambijent za neometan rad zdravitvenim

radnicima i prijatan boravak pacijeritima. Aproksimativnom procjenom proja ampulanti koje bi

se prioritetno zbrinule mislim da lel'iznos od 20000 Km dovoljan za nabavku pvfstolarije na

onom dijelu ambulantnog prostora"kojije prioritetan za sanaciju. Projekat zbrinjnavanja bi za

podetak obuhvatio detiri najveie ambulante porodidne medicine: Vozuda, Hajd(roviii, Kovadi,

Dolina ito sa ravnopravnim udjelom novca po svakoj ambulanti. 
i,t

Realizacija predmetne inicijative izlskuje finansijska sredstva koja treba izdvojitiiz budZeta

Grada . lnicijativu podnosim u skla&u sa dlanom 109. Poslovnika. i
i

Vijeinik Skejii Samir
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Federacija Bosne i Hercegovinel.
Zenidko - dobojski kanton i:
Grad Zavidovi6i
Gradsko vijece Zavidovibi

Bosna i Hercegovina

Gradona6elnik grada Zavidovi6i
N/ R predsjedavajuci gradskog
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l.i
Predmet : promjena Poskjinika Gradskog vijeda

zakonskih rokova pri isplati ,naknada vijeinicima

l; l :.;. Obrazfqienje: r, i. r , ,. ..i; 'ltt, I
Obzirom da Poslovnik o radu' Gradiiiog vijeda ne tretira izridito vremenpkE r.okoie.za ovu

obavezu predloZio bih izmjenu Poslbvnika u smislu preciziranog vremensKog rokb u kojem se

finansijske obaveze prema vijeinicitna trebaju zavr5iti tako da u tekstu rPoslovnika bude

uvrSten dio ,, da se finansijstl oUaygle Or",I.. vijeinicima izmiruju najkpspije doiposljednjeg

dana u mjesecu koji slijedi nakon slednice !ije6a". I t, ii,. I i; I

Realizacija predmetne inicijative neiiziskule finansijska sredstva i zato smdiram di je

neophodno uvrstiti u dnevni red. lnlcijativu podnosim u skladu sa dlanom ,109. Poslovnika.

Vijeinik Skeji6 Samir
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